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Styrelsen för Friskis&Svettis i Tyresö vill härmed lämna 
följande verksamhetsberättelse för år 2015 till årsmötet

summeringen av verksamhetsåret 2015 visar på ännu ett år fyllt av rörelsegläd-
je. medlemsantalet var vid årets slut 5932 vilket motsvarar 13,7% av tyre-
sös invånarantal. medlemsantalet ökade jämfört med 2014 (5551) och 2013 
(5920). antalet inpasseringar minskade något, 0,4% jämfört med 2015 vilket 
var en trend hos alla F&s-föreningar i stockholmsområdet. kanske beror det på 
det varma fina vädret under hösten eller att fler personer väljer andra aktiviteter 
under större del av året. antalet inpasseringar under juli var dock det högsta 
någonsin då det var dåligt väder under hela månaden.

Föreningen har under året fortsatt att utveckla träningsutbudet och främja med-
lemmarnas möjligheter att bredda sin träning genom att prova nya aktiviteter 
samt ta del av ett antal nyheter i träningsutbudet. För att öka tillgängligheten 
till gymmet har föreningen fortsatt att satsa på den individuella träningen genom 
en ökad rekrytering av blivande tränare. 
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medlemsantalet uppgick under året till 5932 personer, vilket jämfört med 2014 
är en ökning med 381 medlemmar. Fördelningen mellan kvinnor och män var 
65% respektive 35% vilket är ungefär samma som föregående verksamhetsår. 
Yngsta medlemmarna är 2 år och den äldsta 91 år. medelåldern var 43 år för 
kvinnor och män. 20% av föreningens medlemmar var 15–25 år och 14% var 
65 eller äldre. 

MedleMMar

basen för föreningens verksamhet är ideellt engagerade funktionärer. 220 perso-
ner har under året valt att vara funktionärer i Friskis&svettis tyresö. De flesta 
har engagerat sig som ledare, tränare, träningsvärdar eller receptionister. Fle-
ra funktionärer bidrar till föreningens verksamhet genom att engagera sig som 
styrelseledamöter, valberedare, uppföljare, kursledare, projektledare, fixare som 
sköter service och underhåll av den stora maskinparken eller tex ordnar med 
mat och fika vid större event. Några funktionärer bidrar dessutom som ansvariga 
för olika områden eller funktionärsgrupper.

Under året genomfördes flera aktiviteter för våra funktionärer, däribland av-
spark i januari, VIP-kväll för nya funktionärer i februari, kickoff i augusti och 
sist på året ett Glöggmys då alla funktionärer med respektive bjöds på en före-
läsning av Jenny rosqvist. även föreläsning om kost med Jenny stålhammar och 
mindfulness med bosse rosén erbjöds. 

FunkTionärer
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Under året har ett antal nya ledare, värdar och andra funktionärer utbildats. För 
att möta medlemmarnas efterfrågan kring föreningens utbud har även befintliga 
ledare deltagit i vidareutbildningar av olika slag.

Föreningens styrelse har deltagit i den av Friskis&svettis riks ordnade Års-
stämman samt Föreningskonferensen, ett konvent där de som leder de olika 
Friskis&svettis-föreningarna får mötas och inspireras. I tyresö har alla nya 
funktionärer erbjudits att delta i en intern föreningsintroduktion samt hlr-ut-
bildning.

Under hösten deltog 33 funktionärer i Friskis&svettis riks anordnade svettis-
dagar. ett träningskonvent för inspiration både praktiskt och teoretiskt. Under 
helgen presenterades även Friskis&svettis träningsnyheter.

I och med att vi har öppnat upp för träning i hallarna har vi investerat i en del 
nya redskap för dessa. 

uTbildning

Föreningens ordinarie höst- och vårschema har erbjudit drygt 90 schemalagda 
pass/vecka inkl. tränare och Imt (Inspiration med tränare). För att erbjuda 
variation i träningen har föreningen satsat extra mycket på att bredda utbudet i 
gymmet, både genom ny utrustning och aktiviteter. 

Under vintern fick föreningen tillgång till en utegård på baksidan av föreningens 
lokal. Fastighetsägaren kungsleden hade efter dialog med föreningen iordnings-
ställt gården för att användas till träning. Gårdens yta delades upp mellan Flex 
gym och föreningen, varav vi utnyttjat halva ytan var. Under våren inleddes ett 
samarbete med Obstacle training. samarbetet innebar att föreningen fick till-
gång till en hinderbana som monterades upp på utegården samt att föreningens 
gyminstruktörer fick möjlighet att utbilda sig i hinderbaneträning. Föreningen 
har därefter erbjudit instruktioner i hinderbaneträning för intresserade med-
lemmar och funktionärer. Utegården kompletterades även med utrustning för 
gymträning utomhus.

uTbud
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För att introducera unga personer i gymträning har föreningen erbjudit 23 st. 
kurser för intresserade ungdomar från 14 år. 189 ungdomar utbildades under 
året.

I april började föreningen erbjuda Pt, personlig tränare, för första gången. trä-
ningstillfällen bokades direkt av både medlemmar och icke medlemmar och un-
der hösten blev efterfrågan så stor att beslut togs att utbilda ytterligare en Pt. 

För att erbjuda träning för äldre personer startades ett projekt upp i samarbete 
med F&s riks. Projektet kallades Guldträning och riktade sig till personer från 
70 år och uppåt. Inom projektet genomfördes olika gruppass tex stol/styrka, cir-
kelträning och stavträning. Projektet utvärderades i slutet av året och det beslu-
tades att verksamheten skulle permanentas i form av ett särskilt träningsutbud 
och träningskort kallat seniorklubben. 

Under året har ett stort antal specialpass anordnats. bland dem återfinns tek-
nikpass inom Yoga, box och skivstång, maratonpass både inom spin och Iw, 
Dans special, small group, långturer för stavträning, Vasaloppsspinning med di-
rektsändning från loppet och glittriga pass på nyårsafton. traditionsenligt har 
föreningen förstås också haft gratis träning ute på tyresövallen under somma-
ren. Vi erbjöd en blandning av pass som Jympa, Core, Dans vilket blev mycket 
uppskattat.

Utöver detta har föreningen fortsatt att främja en omväxlande träning bland an-
nat genom att arrangera den mycket uppskattade Utmaningen, där medlemmar-
na utmanades att genomföra tolv olika pass inom fem veckor. ett annat tillfälle 
då både medlemmar och icke medlemmar hade möjlighet att prova på en mängd 
olika träningsformer var på träningens dag i oktober som genomfördes tillsam-
mans med övriga Friskis&svettis-föreningar. Under dagen bjöd föreningen på 
gratis träning.

en uteaktivitet som vi erbjudit vid två tillfällen under året är en 5km runda ut-
anför Friskis&svettis i erstaviksområdet. Vi kallade den Vårrundan och höst-
rundan. alla som deltog kunde göra det efter sina egna förutsättningar, gå, stav-
gång eller springa. alla fick tidtagning. här samarbetar vi med tyresö Friidrott.

Föreningen har fortsatt att erbjuda träning för personer med olika former av 
funktionsnedsättning – både fysiska och intellektuella, bland annat genom rh-
passen som nu bytt namn till Öppna Dörrar och den populära enkeljympan. 

Vi har med stor framgång och uppskattning erbjudit kompletterande träning till 
olika lag och föreningar under året. De har haft egna pass och vissa har gått in 
på öronmärkta pass hos oss. även skolor har kommit till oss under sina idrotts-
dagar.
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Under året genomförde riksidrottsförbundet en av föreningen beställd doping-
kontroll i gymmet. att ha regelbundna dopingkontroller är i enlighet med för-
eningens antidopingarbete och kommer därför också fortsätta att vara ett åter-
kommande inslag i verksamheten.

anTidopingarbeTe

mellan den 1 juni-31 oktober genomfördes ett projekt riktat till barn. Projektet 
var ett samarbete med F&s riks och finansierades av Postkodstiftelsen. 
syftet vara att skapa positiva upplevelser av rörelse hos barn i särskilt utsatta 
grupper. Föreningen bjöd in barn med särskilda behov som tex funktionsnedsätt-
ningar eller barn som bor i socioekonomiskt utsatta områden. För att skapa ge-
menskap och undvika utanförskap bjöd vi in alla barn i deras klasser. 720 barn 
deltog i röris, yoga eller mindfulnesspromenader. 75 rörelsepass genomfördes.

Förutom all träningsverksamhet har föreningen också erbjudit utbildning och in-
spiration i röris6 och mini-röris4.
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medlemmarna har under året löpande fått information om vad som händer i för-
eningen, i huvudsak via hemsida, nyhetsbrev, anslag i lokalen, digitala skärmar 
och information på pass. Friskispressen, som utkommit sex gånger under året, 
har funnits tillgänglig för medlemmarna i lokalen. 

Därutöver har föreningen fortsatt att utveckla närvaron på Facebook och den 
egna sidan har nu över 1800 följare. Instagram finns med för andra året och har 
fortsatt att utvecklas.

För att få fler att upptäcka det lustfyllda i att röra på sig har föreningen löpande 
bjudit in nyinflyttade tyresöbor till att prova på föreningens utbud. 

Under tyresöfestivalen i september deltog Friskis&svettis i samarbete med Cy-
kelfrämjandet. syftet var att presentera föreningens träningsutbud för personer 
med funktionshinder. andra kommunikationsaktiviteter som genomförts är an-
nonsering i lokala söktjänster, på Google samt mitt i tyresö.

I stockholmsregionen har 14 Friskis&svettis-föreningar ett regionalt samar-
bete. regionsamarbetet har främst handlat om gemensam marknadsföring, där 
Friskis&svettis rikstäckande kampanjer varit en del. Genom regionsamarbetet 
erbjuds även tvåförenings-kortet som blivit populärt bland de som bor och arbe-
tar i olika kommuner. en sommarbonus erbjöds under sommaren vilket innebär 
att alla som har aktuellt träningskort kan träna gratis i alla stor-stockholms 
Friskis&svettis-föreningar under juni, juli och augusti. en julbonus med samma 
villkor infördes för gratis träning under december månad.

koMMunikaTion

Under året har lokalerna underhållits genom bland annat ommålning av omkläd-
ningsrummen. redskapsförrådet i stora hallen har byggts om och en ytterligare 
dörr öppnats upp för lättare passage. en ramp för rullstolsburna i spinningsalen 
förbereddes och två handcyklar monterades in permanent. 

Förhandlingar med samhall angående föreningens städavtal pågick under hös-
ten. Förhandlingarna resulterade i att föreningen behåller samma villkor och av-
tal som tidigare.

lokaler
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Då 2014 avslutade med ett kraftigt negativt resultat ansåg sig styrelsen tvungen 
sig besluta om personalneddragningar under 2015. Personalen informerades och 
i mars deltog verksamhetschef och ordförande i fackliga förhandlingar gällande 
uppsägning av receptionsansvarig på 75%, katja Jennekvist. katja slutade sin 
tjänst den 31 maj. två heltidsanställda med ansvar för medlemsservice, Ingela 
ling och richard svennberg samt ideella funktionärer tog över katjas timmar i 
receptionen under resten av året. Den 1 oktober sa kommunikations- och mark-
nadsansvarig, Victoria malm upp sig. Victoria slutade den 31 oktober och er-
sattes av sofia steenie den 1 nov. sofia är projektanställd på 50% t.o.m den 
30 juni. Fyra personer har varit timanställda för bemanning av receptionen un-
der helger. Under sommaren utökades två funktionärsuppdrag till att innefatta 
större ansvar för receptionen, vilket möjliggjorde en sammanhållen semester för 
ordinarie personal. 
 

Styrelse     Fast anställda under året
eva sundberg, ordförande   eva berglind
lesley brunnman, vice ordförande  eva ekelund
tove bergström Wiegurd, kassör  ann Fredriksen Norström
Julia lindholm,ledamot    Ingela ling
anneli köhler, ledamot     katja Jennekvist (t.o.m. 31 maj)
lotta stjernfeldt, ledamot    richard svennberg
rolf elwin, ledamot    Victoria malm (t.o.m. 31 okt)
      
Timanställda
Petra Göransson, aida asgari, elaine munkhammar, emma Weski

projektanställd
sofia steenie (från 1 nov)

styrelsen har under året hållit elva ordinarie styrelsemöten, ett konstituerande 
möte och ett extrainsatt möte för att diskutera handlingar till årsstämman i bor-
länge. Verksamhetschefen är kallad och deltar på alla möten. Vid behov har även 
övrig berörd personal deltagit och rapporterat.

med detta vill vi i styrelsen rikta ett stort tack till samtliga engagerade funk-
tionärer för det enastående verksamhetsår vi nu lägger till handlingarna. Vi vill 
även tacka för det förtroendet vi fått att leda vår förening.

organiSaTion
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